



26
09
2020

監管局舉辦一個名為「租樓宜忌・專家教路」的Facebook直播講座，三位嘉賓講者除了分享其觀點之外，並解答網上觀眾提出的問題。講座的錄影可於監管局的網站以及YouTube頻道重溫。

The EAA held a Facebook live seminar on the dos and don'ts about the tenancy of residential properties. Three guest speakers shared their insights with the online audience and answered their questions. The video of the seminar is available on the EAA's website and YouTube channel.

18
10
2020

監管局前任主席梁永祥教授SBS太平紳士於香港電台節目《Letter to Hong Kong》提醒消費者在投資香港境外物業時要注意的地方。

EAA former Chairman Professor William Leung, SBS, JP shares with consumers the points-to-note when investing in non-local properties in the RTHK programme "Letter to Hong Kong".



26
10
2020

監管局員工參與YMCA的義工活動，為弱勢社群人士準備愛心午餐。

EAA Staff volunteering for the YMCA, assisting in preparing lunch boxes for the underprivileged.



12/2003

監管局代表聯同業界商會代表到訪北京，與內地有關部門商討專業資格互認計劃的安排。

EAA representatives and trade members visit Beijing to discuss with Mainland authorities the scheme for the mutual recognition of professional qualifications.



12/2014

監管局前任主席梁永祥教授SBS太平紳士(左)上任後首次與一眾傳媒朋友會面。

EAA former Chairman Professor William Leung, SBS, JP (left) meets the press after his appointment as Chairman.



10/2015

監管局員工首次獲頒發「申訴專員嘉許獎」，以表揚他們處理投訴時的專業表現和積極態度。

The EAA for the first time had its staff awarded "The Ombudsman's Award" for their outstanding performance in providing quality customer service.

